
Aan gemeenteraadsleden Wassenaar 
   
 
Van:  M. Bolkestein 
Datum: 26 april 2022 
Onderwerp: eindadvies informatieronde 
 
 
Geachte raadsleden,  
 
 
Ongeveer twee weken geleden heb ik u geïnformeerd over de voortgang van het 
informatieproces en de eerste stap daarin: te verkennen of VVD en Hart voor Wassenaar op 
hoofdlijnen programmatische en procesmatige overeenstemming kunnen vinden. 
 
Ik kan u berichten dat dit inderdaad het geval lijkt te zijn. De gesprekken die ik hierover heb 
gevoerd met de VVD en met Hart voor Wassenaar waren positief en bieden vertrouwen dat 
een coalitie met beide partijen succesvol zal zijn. 
 
Uit de informerende gesprekken kwam naar voor dat de meeste partijen een voorkeur 
hebben voor een coalitie met een brede meerderheid. Een combinatie van VVD en Hart voor 
Wassenaar, LokaalWassenaar! en GroenLinks lijkt hierbij de voorkeur te hebben om als 
eerste te onderzoeken. Zij doet recht aan de uitslag van de verkiezingen en hiermee maken 
zowel de grootste partij als de twee winnaars bij de afgelopen verkiezing deel uit van de te 
vormen coalitie. Bovendien reflecteert deze combinatie de verhouding tussen lokale en 
landelijke partijen in de gemeenteraad. 
 
Desgevraagd heb ik kunnen concluderen dat er geen overwegende inhoudelijke of 
procedurele breekpunten bestaan bij deze vier partijen om samen tot de vorming van een 
coalitie te komen. De bestaande verschillen van inzicht lijken te kunnen worden opgelost. 
 
In deze informatiefase heb ik niet vooruit willen lopen op de formatie van het college en het 
te schrijven coalitieakkoord, mede omdat daarvoor bij de partijen geen draagvlak bestond. 
Het heeft de voorkeur dat de vier partijen gelijkelijk worden betrokken bij de vorming van 
het college en de totstandkoming van het coalitieakkoord. 
 
 
 
 
Hoogachtend, 
Martijn Bolkestein 
 
 


